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Siltamäki Kalevi Matias    27.12.2021
Sojakka Marja-Leena     15.10.2021
Uitto Martti      21.06.2021
Vornanen Pertti Juhani    17.06.2021
Ylitalo Veikko Henrikki    15.09.202
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Pandemin och strejkvarsel 
Jämfört med året före, blev året 2021 inte mycket bättre. Pandemin 
fanns kvar och människor insjuknade fortfarande i Covid-19. I början 
av året arrangerades alla styrelsemöten som Teams-möten. Vi fick 
också skjuta upp vårt vårmöte och höll det först i början av sommaren 
vid TT-hallen.
På våren representerade jag arbetstagarna vid UPM:s EF Teams-möte. 
På hösten blev det inget möte pga av att vi hade avbrutit allt samarbete 
mellan arbetsgivaren och personalen.
Under året 2021 hölls också förbundsmötet, som hålls vart fjärde år. 
På mötet väljs Papersförbundets ordförande , styrelse och fullmäktige 
för 4 år framåt. Årets möte blev historiskt då det för första gången var 
endast ett videomöte pga av pandemin.
Annars var det lungt, eftersom det var svårt att få ordnat något pga 
pandemin.
Höstmöte hölls som normalt i November vid Trean i enlighet med 
gällande säkerhetsåtgärder.
Mot hösten började saker hända då förbundet skulle börja förhandla 
om ett nytt kollektivavtal. 
Förhandlingarna började med att UPM sade upp alla lokala avtal. På 
grund av detta avbröt förtroendemännen Inom UPM allt samarbete 
mellan arbetsgivaren och personalen. 
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Medan dom andra förhandlade fram nya kollektivavtal, som till exempel 
Stora Enso, så gick inga förslag hem åt UPM. Dom ville skrota det 
gamla kollektivavtalet och ha ett helt nytt med en massa försämringar. 
Detta kunde inte förbundet gå med på, så I början av December gavs 
strejkvarsel – om vi inte har nytt avtal förrän 01.01.2022, blir det strejk.
Var I kontakt , kom med förslag, låt oss tillsammans arbeta för en bättre 
och starkare fackavdelning 
Tack för det gångna året ! 

Hälsningar,
Thomas Melarti,

ordförande
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Sekreterarens översikt 2021
Hejsan,
För ett år sedan skrev jag om koronaepidemin och hoppades att den 
skulle ta slut snart. Så blev det tyvärr inte, utan viruset är fortfarande 
med I våra liv och vi måste anpassa oss med restriktioner. På grund 
av pandemin har vi varit tvungna att ha över hälften av möten som 
distansmöten. Även en del av förbundets verksamhet för medlemmar 
har blivit inställd pga pandemin.
År 2021 var det dags för förbundsmöte, som hölls vart fjärde år. På 
mötet väljs Papersförbundets ordförande , styrelsen och fullmäktige. 
De beslut som togs vid förbundsmötet ger riktlinjer för kommande 
fyra års period. För första gången ordnades förbundsmötet, vilket var 
XXIII i ordningen, som distansmöte.
Fackavdelningen 52 ser det gångna året som ganska lugnt, men facket 
har haft fullt upp med nya arbetsavtalen, vilka nu görs lokalt. Vid 
fabrikerna verkar situationen eskalera till strejk.
Årets sämsta nyheter fick vi från Veitsiluoto, där Stora Enso meddelade 
att dom stänger ner hela fabriken under årets slut. Jag kan bara föreställa 
mig vilka känslor detta skapade hos arbetarna. Beslutet ledde till att 
produktionen stannade i slutet av September och 550 personer misste 
sina jobb.
Det hölls 9 fackavdelningsstyrelsemöten under 2021, vid vilka 
behandlades sammanlagt 98 paragrafer. Därtill hölls höst- och 
vårmöten.

Med vänliga hälsningar, 
Marko Luoto, sekreterare
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Mötesverksamhet 2021
Fackavdelningens stadgeenliga möten:
Vårmötet vid TT-hallen 27.04.2021 där sammanlagt 15 fack avdelnings-
medlemmar deltog. Papperförbundets ombud Arto Turunen deltog i 
möte via distans på grund av pandemin. 
Höstmöte hölls vid Trean 30.11.2021 där deltog 20 fack avdelnings-
medlemmar. Papperförbundets ombud Jyri Peltola deltog i höstmöte.

Avdelningens styrelse:
Styrelsen samlades 9 gånger under 2021, varav 6 möten var organiserad 
som ett distansmöte.

Styrelsemedlemmarnas deltagande 2021:
Thomas Melarti, ordförande     9
Vesa Suvanto, viceordförande     8
Matti Hautala       9
Petri Rintaniemi, kassör     9
Timo Leino       7
Marko Luoto, sekreterare, inf.sekr.    8
Pasi Manninen      7
Timo Pryyl, semesteransvarig    6
Tuomo Kujala       5
Johan Granlund      9
Sauli Tiala, studiesekreterare     9

Vice medlemmar:
Markku Avela 0 (pens. fr.o.m. 28.01.2021), Markku Pukkinen 4, Timo 
Joensuu 4, Marko Hautala 4, Clen Wik 9, Jarno Pikkumäki 5
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Avdelningens övriga funktionärer 2021
Huvudförtroendeman UPM,
AK och Matköket     Sauli Tiala
Vice huvudförtroendeman    Petri Rintaniemi
Huvudförtroendeman Walki    Matti Hautala
Vice huvudförtroendeman    Kari Lahti
Huvudförtroendeman BillerudKorsnäs   Pasi Manninen
Vice huvudförtroendeman    Marko Luoto

Sektioner 
Fritids- och ungdomssektionen: 
Ordförande Johan Granlund, medlemmar Vesa Suvanto, Jarno Pikkumäki, 
Timo Pryyl, Marko Luoto, Kenneth Meriluoto, Petja Kujala.

Jämlikhetssektionen: 
Ordförande Timo Pryyl medlemmar Tuomo Kujala, Jarno Pikkumäki

Studiesektionen: 
Ordförande Sauli Tiala medlemmar Matti Hautala, Pasi Manninen
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Kurser och annan representation 2021

BillerudKorsnäs EWC- möte (teams- möte) 14.06.2021 anordnare 
Stockholm: Pasi Manninen

Pappersförbundets XXII förbundsmöte 17.06.2021: Distansmöte, 
Thomas Melarti, Sauli Tiala, Pasi Manninen, Marko Luoto, Matti 
Hautala, Timo Leino

Grundkurs för förtroendemän 16-20.08.2021 Murikkaopisto: Marko 
Luoto

UPM:s fackavdelningars gemensamt möte 25.-26.08.2021 anordnare 
Rauma: Thomas Melarti

Pappersförbundets kollektivavtalets förhandlingsdagar 14.-15.10.2021 
Helsingfors: Thomas Melarti, Marko Luoto, Sauli Tiala, Pasi Manninen, 
Matti Hautala, Timo Pryyl, Tuomo Kujala, Jarno Pikkumäki

UPM EF-möte (teams-möte) 18.-19.05.2021 Helsingfors: Thomas 
Melarti

BillerudKorsnäs EWC-möte (teams-möte) 07.-08.12.2021 anordnare 
Stockholm: Pasi Manninen

Fanbärare på FLO:s Första Maj –fest: Första maj –fest blev inställt på 
grund av pandemin

Norra Finlands Pappersförbundets fackavdelningars förhandlingsdagar 
2021 Kemi: Inställt på grund av coronapandemin.
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Avdelningens representanter i samarbetsorganen 2021
Medlem i Pappersförbundets styrelse
Pasi Manninen

Medlem i Pappersförbundets förbundsfullmäktige
Marko Luoto

Willes redaktionsråd
Sauli Tiala , (suppleant Timo Pryyl), Johan Granlund (suppleant Marko 
Hautala)

UPM ledningsgrupp för säkerheten:
Sauli Tiala, Jorma Jaatinen, Kenneth Björklund, Marko Vuorensivu, 
Matias Stenman, Timo Pryyl

UPM EF
Thomas Melarti suppleant Petri Rintaniemi

Schaumans 100-års jubileumsfond
Sauli Tiala, Petri Rintaniemi suppleant Timo Pryyl

UPM ledningsgrupp:
Sauli Tiala suppleant Petri Rintaniemi

UPM:s utökad ledningsgrupp
Verkliga medlemmar: Sauli Tiala, Timo Pryyl
Avdelning 52:s representanter: Thomas Melarti, Timo Pryyl, Johan 
Granlund, Marko Hautala
suppleant Petri Rintaniemi

UPM Wisaservice, månadsmöte
Petri Rintaniemi suppleant Timo Pryyl

UPM produktionens månadsmöte
Marko Hautala suppleant Thomas Melarti ja Johan Granlund

UPM:s inrikes samarbetsgrupp
Sauli Tiala 
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Cellulosa matköksandelslags styrelse
Thomas Melarti suppleant Petri Rintaniemi

UPM:s förslagskommitté
Petri Rintaniemi, Timo Pryyl

Styrelsen för Sjukkassan Sellu
Arto Männistö, Per-Erik Käld, Markku Pukkinen

BillerudKorsnäs samarbets arbetsutskott:
Pasi Manninen, Marko Luoto

BillerudKorsnäs EWC:
Pasi Manninen, (suppleant Marko Luoto)

BillerudKorsnäs Finland samarbets verkställande kommitté:
Pasi Manninen

BillerudKorsnäs årliga stora samarbetsmöte:
Pasi Manninen, Marko Luoto, Tuomo Kujala

BillerudKorsnäs TTT- möte
Tuomo Kujala, Marko Talviaro, Tom Storrank

Ledningsgrupp Walki:
Matti Hautala suppleant Kari Lahti

Walki förslagskommitté
Stefan Bäck, Anders Jakobsson, Vesa Suvanto

Walki arbetsgrupp för livsmedelssäkerhet :
Markku Pukkinen

Walki samarbetsgrupp:
Matti Hautala, Kari Lahti, Tomi Luomaranta

Walki arbetarskyddsutskott:
Jarno Pikkumäki, Markku Pukkinen, Reijo Laasanen
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UPM Jakobstad översikt 2021
Förra året var fullt av förändringar. Mycket tid gick åt med 
genomförandet av utkontrakteringarna och arbetsgivarens vilja var att 
allting skulle vara klart till årets slut. Antalet anställda vid Jakobstads 
sellofabrik år 2021 var 180 personer. Utkontrakteringarnas påverkan 
på personalstyrkan synns på antalet. 
Under året började ansökningstiden till läroavtalprogrammet med 15 
platser.
Centralverkstadens verksamhet flyttades till Enersense, som började 
deras verksamhet 6.12.2021. Hamnens varulagerverksamhet 
flyttades I sin tur till Euroports 20.12.2021, två arbetare följde med. 
Fordonsreparationerna sker under CJ Service I framtiden.
Uppgifterna inom flismatningen ändrades 27.12. Den nya modellen 
innebär att samma process kan skötas med dubbelt mindre personal. 
Utkontrakteringarna gällde även transport av sellumassa och i och 
med detta förlorade vi 5 arbetstagare.
I framtiden sköter Sjöblom transporteringarna. Arbetstagarna var 
positivt inställda till förändringen och ser fram emot den nya 12 
timmars-modellen.
Utkontrakteringarna har fört med sig nya orsaker till oro. Belastningen 
har blivit hårdare för kvarvarande personal och med dom flyttade 
arbetarna förlorade vi mycket kunnande och kompetens. Årslång 
erfarenhet är väldigt svår att ersätta.
Vi gjorde produktionsrekord I år med ännu bättre resultat än året 
före! Produktionsrekord var 837 991 t +21% höjning jämfört med 
år 2020. Fint resultat, kanske vi snart kan förvänta oss satsningar på 
personalvälmåendet.
Till slut kan jag konstatera att året har varit tung och utmanande. 
Genomföringen av utkontrakteringarna tog all uppmärksamhet och 
var väldigt tungt för både mig och andra arbetare.

Skolningar
Pappersförbundet anordnar skolningar åt alla aktiva inom 
fackavdelningarna
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Tilläggsuppgifter om kurserna hittar du på pappersförbundets 
hemsida (http:/www.paperiliitto.fi) och även av personerna som sköter 
utbildningsfrågor.
Ifall intresse finns så kontakta Matti Hautala, Pasi Manninen eller Sauli 
Tiala så fyller vi i din ansökan till den kurs du vill påbörja.

Slutligen vill ja tacka såväl förtroendemän såsom bemanningen för det 
gångna året, och tillönska ett gott nytt

Huvudförtroendeman Sauli Tiala
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Alholmens Kraft
I fjol körde vi mera timmar med AK2 än vi hade planerat. Ägarnas 
hotbilder blev inte verkliga. Elpriserna var på hög nivå, fastän de 
varierade mycket.
Även ägande ändrade under året - UPM och Katternö delade ungefär 
hälften av ägandet med svenska ägaren. Ändå blev det ingen lättnad 
på personalbristen och enligt arbetsgivaren fortsätter den osäkra 
marknaden.
I slutet av året ledde UPM:s aggressiva KA-politik till strejk. Vid 
AK ledde detta till byte av avtal till energifackets avtal. På grund av 
skillnaden I olika avtal, förhandlades det lokalt om kompensationer.
Personalbristen fortsätter, eftersom duktiga arbetare far på pension 
varje år. Situationen I Ukraina gör arbetsgivarens planering om 
elmarkander och personalbehov svårt för en lång tid. Nu jobbar vi 
mycket övertid.

Hälsningar,
Timo Leino, huvudförtroendeman
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Arbetarskyddets översikt 2021
Igen har ett år gått och det är dags att bedöma arbetarskyddets läge, på 
vilka punkter vi lyckats och på vilka ej. Vi börjar med anmälningar om 
farosituationer och säkerhetsobservationer som gjordes totalt 1 090 st. 
under året 2021. Vårt mål var ju 900 st, vilket vi överskred med stor 
marginal. 
Olyckor som lett till frånvaro, dvs. LTA hände under år 2021 2 st, vilka 
skedde I årets början. Vårt LTA-mål är ju 0 st varje år.
Antalet säkerhetsrundor (703st/år) var betydligt flera än målet (456 
st). Bra så.
Säkerhetsdiskussionerna översteg också målet på 456 st - vi höll 
sammanlagt 685 diskussioner.

Goda resultat från arbetarna, men ännu bör vi får ner LTA-siffran till 
noll.. I slutet av året såg resultatet lovande ut och vi får hoppas att det 
hålls under året 2022.
Låt oss göra året 2022 till ett ännu bättre år!

Med arbetarskyddshälsningar
Timo Pryyl

Arbetarskyddsorganisationen UPM
Arbetarskyddsfullmäktige  Timo Pryyl   040-849 9828
1. vice fullmäktige   Kenneth Björklund  040-849 9798
2. vice fullmäktige   Jorma Jaatinen  050-552 0229
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Avtalens år 2021
Arbetsgivaren försökte kalla in alla Walki Finlands huvudförtroendemän 
till förhandlingsbordet för att skapa en så kallad “spelbok”. Vid 
förbundsmötet kom vi överens att facket förhandlar om alla sina 
medlemmars avtal, men arbetsgivaren trodde att förhandlingarna skulle 
skötas lokalt.
Arbetsgivaren skickade till och med ett brev till facket, där de påstod 
att Walki har påbörjat förhandlingen av kollektivavtalen lokalt. Efter all 
förvirring kom facket och Walki överens om ett förhandlingsmöte.
Första mötet var uselt från arbetsgivarens sida, eftersom de använde till 
och med svärord på mötet. 
Före nästa mötet gjorde arbetsgivaren ett förslag om nya kollektivavtal.
Facket kunde inte gå med på arbetsgivarens förslag, eftersom den 
innehöll för mycket försämringar. Till slut kom båda sidorna överens 
om villkor och skrev under det nya avtalet före årets skifte.
Från arbetsgivarens sida hörde man kommentarer som “Vi fick inte vad 
vi ville”.
Kampen fortsätter om två år.

Hälsningar,
Matti Hautala

Walki Jakobstads förtroendemannaorganisation
Huvudförtroendeman  Matti Hautala   0400-182 292
Vice huvudförtroendeman  Kari Lahti   050-343 2902
Underhåll    Tomi Luomaranta  045-696 3225
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Walki arbetarskydd 2021
Året 2021 är bakom oss. Året var utmanande under koronapandemin, 
men jag tycker vi lyckades bra, eftersom smittantalet var lågt.
Tyvärr kunde inte arbetsolyckor undvikas, vilket är en dålig sak, 
eftersom en olycka ledde till frånvaro.
Övriga arbetsolyckor var av mildare grad, men onödiga, eftersom vi 
alla vill komma hem tryggt efter arbetsdagen.
Arbetsgivarens satsning på arbetssäkerhet fortsatte även I år, vilket är 
en bra sak.
Farosituations- och säkerhetsobservationer gjordes duktigt, dock låg vi 
prosentuellt lite lägre än året före

Statistik för år 2021
Arbetsolyckor 5, varav 1 st ledde till frånvaro
Olyckor vid arbetsresa 1
Farosituationsanmälningar 31 st
Säkerhetsobservationer 370 st
Sjukfrånvaro% 2,395%
Olycksfrekvens% 3,5%

Arbetarskyddsorganisationen vid Walki
Arbetarskyddsfullmäktige Jarno Pikkumäki  050 5609 254
1. Vicefullmäktige Markku Pukkinen  050 5376 195
2. Vicefullmäktige Reijo Laasanen  040 5696 044
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Billerudkorsnäs 2021
Under hösten 2021 skedde det mycket förändringar både inom 
strategiska beslut och hela Finlands KA-kultur.
Förhandlingarna om nya kollektivavtalet mellan Pappersförbundet 
och företag började I höstas och de första som kom överens om nya 
kollektivavtalet var Stora Enso och Pappersförbundet.
Vi BillerudKorsnäs-arbetare fick ett nytt avtal 16.11.2021.
För produktionen I Jakobstad var året 2021 bra trots korona. I 
November avslutades vårt allra första läroavtalsprogram lyckligt, 
eftersom alla fem studerande blev fastanställda före slutet av året 2021.
BillerudKorsnäs Finland Ab:s vd. Och Jakostads fabrikschef Risto 
Hovi meddelade, att han ska gå I pension I början av Februari 2022. 
Produktionschef Tuomo Pappila ersätter Risto Hovi.
I slutet av Oktober blev Beethams fabrik såld till Inspirit Capital, som 
är ett investeringsbolag I London. Stort strategisk beslut var även 
BillerudKorsnäs köpanbud på nordamerikanska Verso. Budet gavs 
20.12.2021. Verso Corporation är ledande tillverkare av belagt papper 

I Nord-Amerika. I och med köpet blir 
BillerudKorsnäs den största leveräntören av 
papper och förpackningar I Nord-Amerika.
I fjolårets årsberättelse väntade jag på att 
vaccinationer skulle påbörjas och att vi skulle 
äntligen kunna leva utan koronavirus. Nu 
har många fått en tredje vaccination, vilket 
betyder att I sommar kan vi förhoppningsvis 
resa och njuta av semestern som förr.

Pasi Manninen, 
huvudförtroendeman
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BillerudKorsnäs arbetarskyddsår 2021
Vid pappersfabriken gick året 2021 bra, eftersom vi hade inga 
arbetsolyckor som ledde till frånvaro! Tyvärr har koronaviruset I sin 
tur orsakat frånvaron.

Säkerheten under stagnationsdagar har hela tiden blivit bättre. 
Säkerhetslås för enheter och ventiler sköttes bra. Säkerhetskulturen har 
gått framåt hela tiden, men arbetstagarnas egen attityd för användning 
av tex skyddutrustning är ändå det viktigaste.
Studerande som började med läroavtal år 2020 har nu blivit färdiga 
och börjar fylla våra lediga tjänster. Bra så!

Med arbetarskyddshälsningar, 
Tuomo Kujala

Statistik
15 olyckor, inga som ledde till frånvaro
1 olycka vid arbetsresa
269 säkerhetsobservationer
48 farosituationsanmälningar

Arbetarskyddsfullmäktige  Tuomo Kujala   040 849 9753
1. Vicefullmäktige   Timo Niemelä  050 401 8672
2. Vicefullmäktige   Tom Storrank   040 739 9572
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Jämställdhetssektionens verksamhet 2021
Jämställdhetssektionen verkade i fjol enligt en verksamhetsplan som 
konstaterats fungera bra. Den förnyade lagen gav nya verktyg till 
jämställdhetsverk-samheten, vilket är bra, eftersom vårt mål är en jämlik 
arbetsmiljö, även om det ännu är en bit för att nå denna jämlikhet.
I fabriksmiljö upplevs jämlikhet ofta som ett problem mellan män och 
kvinnor, vilket är sant, eftersom kvinnor tyvärr upplever diskriminering i 
fabriker på grund av kön. Kvinnor tilldelas sällan sådana arbetsuppgifter 
som antas kräva fysisk styrka, fastän kvinnor klarar sig lika bra som män.
Det handlar om attityder.
En bra sak på vägen till en jämlik arbetsgemenskap är den nuvarande 
rekryteringsprocessen. Den ger ingen plats åt attitydproblem, utan ger 
neutrala möjligheter att hitta rätt arbetstagare till rätt plats, oberoende 
av kön, religion, politisk eller etnisk tillhörighet. Jämställdhetssektionen 
arbetar aktivt för en jämställd arbetsmiljö, så att alla som arbetar på 
fabriken får känna sig accepterade på sin arbetsplats.

Hälsningar
Timo Pryyl
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Kassörens årsberättelse 2021
Kassör, ”talkkari” som smeknamnet lyder på finska, vad berättar det 
om uppgiften i medlemmarnas ögon? Ordet talkkari syftar på en 
person som sköter om fastigheter. I en fackavdelning är ”talkkari” den 
som ser till att den del av medlemsavgifterna som tillfaller avdelningen, 
används på ett sådant sätt att den är till största tänkbara nytta för 
medlemmarna. Kassören övervakar, tillsammans med styrelsen och 
sektionerna, att de beslut som tagits under höstmötet också verkställs. 
Kassören är även arbetslöshetskassans lokala ombud, som hjälper och 
ger råd vid ansökan om arbetslöshetsdagpenning. Ombudet är i många 
fall även en länk mellan avdelningen och arbetslöshetskassans 
bestämmande organ.

Medlemsantalet har igen levt lite och förändrats något åt det negativa 
hållet. Totala medlemsantalet vid årsskiftet var 1156 varav 537 st är 
ordinarie medlemmar. Hedersmedlemmarna är 8 st, vilande medlemmar 
117 st. Arbetande hedersmedlemmar 1 st, pensionerade frimedlemmar 
486 st och KK 7 st. Av alla dessa är 944 st män och 212 st kvinnor.
Ni når mig på onsdagseftermiddagar kl 12-15.30 i B-mod. 3. våning 
eller per telefon 040/7399600 eller 8699600

Hälsningar Petri Rintaniemi, kassör

Jäsenet jäsenlajeittain 5v -ryhmissä
Ikäryhmät Lepäävä 

jäsen
Varsinainen 

jäsen
Vapaajäsen 
eläkkeellä

Vapaajäsen Oppilas
jäsenyys

KK Kunnia jäsen Työssä 
oleva KJ

Yhteensä

020 0 1 0 0 0 0 0 0 1
2025 0 20 0 0 0 0 0 0 20
2530 0 36 0 0 0 0 0 0 36
3035 0 37 0 0 0 0 0 0 37
3540 0 47 0 0 0 0 0 0 47
4045 0 43 0 0 0 0 0 0 43
4550 0 64 0 0 0 0 0 0 64
5055 0 96 1 0 0 0 0 0 97
5560 4 106 2 0 0 0 0 0 112
6065 8 85 30 0 1 0 1 0 125
6570 18 2 97 0 4 2 0 0 123
7075 20 0 112 0 0 1 0 0 133
7580 16 0 88 0 0 3 0 0 107
8085 26 0 96 0 0 2 0 0 124
8590 14 0 51 0 1 0 0 0 66
9095 8 0 8 0 0 0 0 0 16
95+ 3 0 1 0 1 0 0 0 5
Yht. 117 537 486 0 7 8 1 0 1156
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Ljuset i Tunneln...

Det gågna året 2021 följde i stort föregående år pga den förhatliga 
coronan och med den restriktioner i mängd och massor, som inte ens 
vi kunnat blunda för. Mot slutet av året började vi se lite ljus i tunneln... 
Så den traditionella Julshoppingresan till Tammerfors ordnades i 
början av december. Intresset visade sig vara stort att få ”resa” efter 
nästan två år av restriktioner.
Vi i fritidssektionen ser ljust på framtiden och har mycket nytt på gång.
Vi kommer fortsättningsvis att på vår egen fackavdelnings hemsida ha 
en kontinuerlig uppdatering av vilka evenemang som är aktuella och 
hur de subventioneras om dom arrangeras. Ta till vana att veckovis 
gå in på avdelning 52:s hemsida för att hålla dig ajour med vad som 
är på gång. Hemsidan hittar du genom att gå in på www.paperiliitto.
fi och uppe till höger klickar du på underrubriken ”Ammattiosastot” 
och därefter till Pietarsaaren osasto 52. Vår hemsida är helt tvåspråkig. 
Ladda även ner Paperiliitto APPen till din smarttelefon.
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Du som läser det här, kom ihåg att du är vårt viktigaste instrument. 
Kom gärna med kritik, ris när vi gjort bort oss, ros när vi förtjänar det. 
All feedback vi får är viktig för att vi skall kunna utvecklas och bli ännu 
bättre.
Fritidssektionen har bestått av Johan Granlund sammankallare, Petja 
Kujala, Jarno Pikkumäki, Vesa Suvanto, Timo Pryyl, Marko Luoto samt 
Kenneth Meriluoto.

På fritidssektionens vägnar i väntan på sprutan Johan Granlund


